
REFERAT ÅRSMØTET I GRENDAHUSETS VENNER, 16.09.2023.

Til stede: Arnt Ove,Eva, Øystein, Liv Gudveig, Eilif, Bjørnar, Hans, Rudolf, Frank, Aud, Mary, 
Frøydis, Geir og Svein. Hallstein kom kl 14.00.

Leder Arnt Ove Frydenlund ønsket velkommen og åpnet møtet.
-Innkalling og saksliste godkjent.
-Arnt Ove valgt til referent, Svein til ordstyrer.
-Arnt Ove gikk gjennom årsmeldinga, godkjent.
-Eva gikk gjennom regnskapet og budsjett for neste år. Ingen særlig kritiske spørsmål. Regnskapet 
godkjent. Laget har solid økonomi.
-Innkomne forslag behandlet før planer for neste år.

Det var kommet inn tre forslag.
Ett gikk ut på å droppe  bygging av gapahuk og heller satse på tett rekkverk . Det ble diskutert 
alternativer. Det fins glassrekkverk som er justerbare i høyden, men prisen for disse starter på 8-
9000 kr pr meter. Styret har fått i oppdrag å undersøke pris for tett treverk nederst og glass oppå 
dette. Pris for dette legges fram på neste årsmøte.

Det andre forslaget dreier seg om opprusting av muren ved huset til Kirsti og Geir. Muren går 
etterhvert i oppløsning.

En del diskusjon om dette, om det ikke var et privat anliggende, og videre om finansiering og 
teknisk gjennomføring. Muren må nok rives helt ned å bygges opp på nytt. Styret fikk i oppgave 
undersøke kostnader og om det kan søkes støtte fra Lurøy kommune.

Tredje sak var vedtak av nye vedtekter. På forrige årsmøte ble det vedtatt å utarbeide nye vedtekter. 
Svein hadde utarbeidet et forslag som hadde vært ute på høring.
Forslaget ble gjennomgått punkt for punkt.
Det ble stilt en del spørsmål og gjort endringer i henhold til ønsker fra årsmøtet.
Med endringer ble forslaget til nye vedtekter enstemmig vedtatt.
Nye vedtekter sendes medlemmene sammen med referat fra årsmøtet.

Valg: Svein Åsen ble valgt som leder for to år.
          Eva Andreassen ble gjenvalgt som kasserer for to år.
          Mary Dahle ble valgt som nestleder/sekretær for ett år. Odd Reidar Sagmo hadde bedt seg 
fritatt fra vervet som nestleder, og Mary ble valgt for ett år slik at vi er ajour i forhold til 
valgperiodene i henhold til nye vedtekter.

Bente Møgster Dahle er på valg som revisor til neste år.
Kirsti Iversen og Bjørnar Dahle er på valg som valgkomite neste år.

Ref. Arnt Ove Frydenlund/Svein Åsen

Til orientering:
Hjertestarteren er flyttet til boden i Løsthuset og er tilgjengelig hele tida. Den er også registrert hos 
alarmsenttralen 113. 

Årets trimmer: Øystein Kvitvær, 38 turer på Haklæpphåjen og 117 på Stonghåjen.
Tilfeldig voksen, trukket fra boka på Stånghåjen, Reidun Toven
Tilfeldig barn trukket fra boka på Haklæpphåjen, Joachim Andreassen.
Vinnerne fikk gavekort på kr 500,- og 300,-


